
Protokoll från Styrelsemötet Upplands Vallhundsklubb den 24 oktober 
 
Plats: Hemma hos Anette Stafring, Stavby 
 
Närvarande:   Anmält förhinder: 
Helena Jansson, ordförande  Birgitta Ulväng 
Elin Esperi, vice ordförande 
Anette Stafring, kassör 
Lotta Treiberg, sekreterare 
Anna Engström 
Isabel Månsson 
Cilla Höglund, suppleant 
Mikael Franzén, suppleant 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Helena hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Mötet läste förslag till dagordning och fastställde densamma. 
 
§ 3 Val av sekreterare för mötet 
Mötet valde Lotta till att föra mötets protokoll. 
 
§ 4 Val av justerare 
Isabel valdes till att justera protokollet. 
 
§ 5 Föregående mötesprotokoll 
Helena läster föregående mötesprotokoll från den 29 augusti. Mötet lade protokollet med 
godkännande till handlingarna. 
 
§ 6 Ekonomi 

a) Rapport  
Anette redogjorde för det aktuella läget, vilket är gott även om det fortfarande saknas 
uppgifter från till exempel SM Får och alla fakturor inte har inkommit än. 

b) Material 
Anna rapporterade att släpet nu är besiktigat, med någon anmärkning. Men felet är nu 
åtgärdat. Mötet tackar Anna för ett bra jobb. 

 
§ 7 Information 

a) Hemsidan 
Då Eva Karlsson meddelade att hon ville sluta som webbmaster med omedelbar verkan 
frågade Cilla om hon fick förtroendet att ta över som UVKs webbmaster. Mötet beslöt att 
Cilla från och med nu sköter klubbens hemsida. Mötet riktar ett varmt tack till Eva Karlsson 
som skött sysslan med bravur under många år. Och mötet ville också tacka Cilla som kunde 
tänka sig att ta över.  

 
För övrigt kunde mötet nöjt konstatera att nästan alla ledamöter och suppleanter har 
inkommit med en presentation till hemsidan. Nu väntar vi bara med spänning på Isabels! 

 
b) Facebook 

Mötet hoppas att Eva K fortsatt vill vara administratör för klubbens FB-grupp. Men även flera 
i nuvarande styrelse bör kunna administrera gruppen. 



 
§ 8 SVaK om Omkring 
Någon specifik information från SVaK fanns inte att rapportera om. Mötet diskuterade nya Vallreg 
och beslöt att vi ska samla ihop alla synpunkter och eventuella upptäckta buggar och därefter 
meddela detta till Eva K/gruppen som administrerar Vallreg.  

 
I övrigt noterades att Omkring numera finns som en digital utgåva. 
 
§ 9 Medlemsvård och aktiviteter 

a) Stockholm Hundmässa monter 
Hundmässan är den 9-10 december i Älvsjö. Redan på fredagens eftermiddag/kväll ska 
montern byggas. Helena meddelade att SVaK centralt kommer att ta fram en banderoll som 
vi skulle kunna använda oss av. Mötet diskuterade hur vi ska få funktionärer som kan 
bemanna montern och att eventuell ha en film eller bildspel där praktiskt vallhundsarbete 
visas. Helena kontaktar Mälarmården och hör om de har funktionärer som kan hjälpa till. I 
övrigt söker vi frivilliga på vår Facebooksida.  

 
b) 50-årsfirande – Vinteraktivitet? 

Mötet diskuterade och framlade olika idéer men fastnade för att vi bör ha en clinic under 
vintern, gärna i januari. Elin hör med Lena Henriksson om det är aktuellt med någon 
instruktörsuppdatering som vi skulle kunna ha i samband med detta. Mikael föreslog att vi 
kunde använda deras ridhus på Väddö. Mötet beslöt att fundera vidare och höra runt lite 
bland de tips som kom fram. 

 
c) Årsmöte 

Mötet beslöt att årsmötet blir söndagen den 11 februari 2024. Lotta fick i uppdrag att boka 
Blå Wingen som möteslokal. Förslag på olika föreläsare diskuterades, bl a Sophie Atkinsson 
från SLU som skulle kunna föreläsa om djurhantering. Mötet beslöt att skicka ut kallelse via 
mejl och inte per post. Anette fick i uppdrag att fråga Eva K om det går att få ut mejladresser 
till våra medlemmar genom Vallreg. 

 
§ 10 Beslut mellan styrelsemöten 
Inga sådana beslut fanns. 
 
§ 11 Rapport från sektioner 

a) Fårsektionen 
Elin rapporterade att det som står för dörren är VP och IK1 på Östa helgen 28-29 oktober. 
Prov och tävlingen blev snabbt fulla och även funktionärer kommer att finnas. Mötet enades 
om att vi behöver nya nummerlappar där klubbens korrekta namn bör stå. Helena fick i 
uppdrag att beställa nya med nummer 1-50 och där det står Upplands VK. 
 

b) Nötsektionen 
Den 22 oktober var det KM nöt i Knutby. Mötet gratulerade sektionen som ordnade till ett 
KM även om informationen kom ut väl sent.  
 
Mötet pratade om hur vi ska ha det med sektionerna i framtiden. Det kan vara tungrott och 
svårt att få folk att ta tag i saker och leda aktiviteter. Mötet beslöt att vi ska ta upp 
sektionernas funktion och framtid som en diskussionspunkt på kommande årsmöte. Detta 
ska framgå i kallelsen så att medlemmarna får möjlighet att fundera på frågan innan mötet. 

 
c) Utbildning 



Mötet gav Elin i uppdrag att kontakta Lena Henriksson om kommande 
instruktörskurser/vidareutbildning samt uppdatering för tävlingsledare. 

 
§ 12 Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns anmälda. 
 
§ 13 Nästa styrelsemöte 
Nästa möte är lördagen den 30 december hemma hos Micke på Gåsviksvägen 206 på Väddö. 
 
§ 14 Mötets avslutande 
Helena avslutade mötet och tackade Anette för god mat och äppelkaka samt övriga för deltagandet. 
 
 
 
 
 
 
Helena Jansson  Isabel Månsson           Lotta Treiberg 
Ordförande   Justerare            Sekreterare   
  
          
 
 
 
 
 


